
 

 Referat af møde i SØBO afdeling 19 - 

mandag d. 21. januar 2019 

 

Tilstede: Henrik  

 

Som det kan ses, var der ikke mange til stede til bestyrelsesmødet, der allerede 

blev aftalt til det sidste møde d. 3. dec. sidste år. Om det skyldes misforståelser 

omkring datoen eller hvor det skulle afholdes, har jeg ingen svar på., men fakta er 

at jeg nok har lidt rigelig kaffe og kage til overs. Skulle der være nogen der har lyst 

til at komme forbi  i den nærmeste fremtid er man velkommen. 

 

I lyset af det lave fremmøde, var der ikke mange beslutninger der kunne tages, men 

to beslutninger  var mulige uden at bestyrelsen var samlet. Den ene var naturligvis 

at aflyse mødet, men inden dette trådte i kraft tog undertegnede beslutningen om at 

stoppe engagementet i bestyrelsen og dermed stoppe som formand i afdeling 19. 

Undertegnede underretter Søbo om beslutningen. 

 

Med venlig hilsen  

Henrik Brøndum 

D. 22/1-2019 


